



9
X
Protokoll styrelsemöte nr 8, datum 14/1, 18.30

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Linda Sandberg, vice ordf.	-
	Eva-Lena Hellbratt, kassör	X
	Louise Lilius, sekr.	X
	Douglas Elliot	X
	Daniel Sundqvist	-
	Emelie Forsberg	X
	Christoffer Dewerin	X
	Anna-Karin Wikström	X

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke.

§ 2 Val av Justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 4 Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

§ 5 Verksamhetsansvarig rapporterar

De planerade takreparationerna får vänta tills vädret blir bättre.

Integration mellan Sportadmin och Fritidskortet kommer att dröja ett tag till. Till dess sköts det administrativa som förra året.

Årets avgifter aviseras nästa vecka.

Favvos kommer att fortsätta att användas som funktionärsanmälan m.m. Elin ser inte att Sportadmin i dagsläget fungerar för de behov vi har.

Joel Wikström är fortsatt anställd för att sköta Idrottsklivet. Emelie Forsberg kommer även detta år ansvara för Friidrottsskolan. Just nu ser det ut som om de anställs i samma omfattning som förra året men vi väntar fortfarande på beslut om bidrag till verksamheten.

Vi har ett behov av fler specialfunktionärer och tekniska ledare. Elin har gjort ett utskick till föreningens medlemmar.

Vi ska börja undersöka möjligheten att åter starta parafriidrott i klubben. Elin söker styrelsens godkännande att kontakta kommunen om detta. Styrelsen har och har haft detta som ett långsiktigt mål och godkänner detta.

§ 6 Beslut om förändrade policydokument

Styrelsen tar beslut om förändrad tävlingspolicy, funktionärspolicy och antidopingpolicy.

Bidragsmodellen och jämställdhetspolicyn ska bearbetas klart till nästa styrelsemöte.



§ 7 Budget för 2026

Beslut om budget för 2026 tas på näste styrelsemöte. Kostnad för tävlingsresor saknas fortfarande och kommer att kompletteras inför nästa styrelsemöte. Vi lägger till poster för utbildningsveckor, fysio på bl.a. tävlingsresor och sommaravslutning för de yngre grupperna.

§ 8 Förändrad förvaltningsform för Hans och Sonjas Sköldsäters minnesfond

Vi rekommenderas av Söderbergh och Partners att gå från rådgivande förvaltning till diskretionär förvaltning. Styrelsen godkänner detta.

§ 9 Styrelse för Hans och Sonjas Sköldsäters minnesfond för 2026

Beslut bordläggs till nästa möte då styrelsen inte kan fastställas ännu.

§ 10 Ekonomi

Eva-Lena rapporterar om det ekonomiska läget. Till sista november har vi en vinst på ca 500 000kr.

Vi vill kunna avsätta pengar från vinsten till en reparationsfond varje år. Eva-Lena undersöker detta hos vår revisor.

§ 11 Rapporter från arbetsgrupperna

a. Starkt varumärke – förnya och förnygra

Arbetsgrupp: Douglas (Sammankallande), Daniel, Emelie, Lasse K. och Kenneth,

Avrapportering: Nästa styrelsemöte

b. Stabil, ökande medlemsbas

Arbetsgrupp: Peter (sammankallande) Eva-Lena, Daniel, Christoffer, Linda

Avrapportering: En liten kö med barn födda 203-2014. Dessa träningsgrupper är idag stora med begränsade möjligheter att ta in fler aktiva.

Fortfarande saknar vi en veterantränare/ansvarig för de veteraner som önskar att börja träna med klubben.

c. Tränare som den fasta punkten

Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande), Anna-Karin, Louise

Avrapportering: Tränarmöte 20/1 i Storängshallen.

d. Underhåll, anläggning och inköp

Arbetsgrupp: Peter D (Sammankallande), Louise



Avrapportering: Offert för att byta ut armaturen i gymmet vid Källbrink har tagits in. Den ligger på

27 000 inkl. moms. Vi beslutar att undersöka vad kostnaden blir för att även byta ut armaturen i omklädningsrummen.

e. Tävlingar

Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth,

Avrapportering: Årets första tävling, Scandic Indoor genomfördes i helgen. Arrangemanget fungerade bra.

§ 12 Övriga frågor

Förslag till förbundsårsmötet. En motion som vår klubb ska ta ställning till från Spårvägen angående tävlande med "transerfarenhet". Ordföranden tar med sig styrelsens synpunkter, avseende denna motion, till förbundsårsmötet.

Vi planerar en skrivelse till kommunen, efter ett samtal med Kultur- och fritidsnämndens ordförande Eeva Laine, för att diskutera användandet av Storängshallen. Vi som klubb vill kunna använda hallen även dagtid, för elitaktiva i första hand men även för veteraner.

En första kontakt har tagits med en ideell förening, *Frisk och Fri*, som arbetar för att öka kunskapen om ätstörningar. De söker en idrottsförening för ett nytt projekt.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte 16/2, kl. 18.30.

§ 14 Mötets avslutande

Peter förklarade mötet som avslutat kl. 20.20.

Vid protokollet:

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Louise Lilius".

Louise Lilius

Justeras:

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Peter Dacke".

Peter Dacke